



LABOUR DEPARTMENT
WORKPLACE CONSULTATION PROMOTION DIVISION

勞工處
勞資協商促進科

YOUR REFERENCE 來函編號：

OUR REFERENCE 本處檔案編號：WCP/D2/11

TEL. NUMBER 電話號碼：2399 2209

FAX NUMBER 傳真機號碼：2782 0530

敬啟者：

增加法定假日單張

由 2024 年起，聖誕節後第一個周日新增為《僱傭條例》下的法定假日。
《僱傭條例》下其他與法定假日有關的條文維持不變，包括安排假日、享有假日薪酬的資格和薪酬額、及不得以款項代替假日。

現隨函附上資料單張以供參考。詳情請參閱勞工處網頁：
www.labour.gov.hk/tc/news/EAO2021.htm。



如對本函有任何查詢，請致電 2895 5954 與本處徐瑞芳小姐聯絡。

勞工處處長

(游玉琴代行)

2024 年 4 月 24 日

附件：資料單張



LABOUR DEPARTMENT
WORKPLACE CONSULTATION PROMOTION DIVISION

勞工處
勞資協商促進科

YOUR REFERENCE 來函編號：

OUR REFERENCE 本處檔案編號：WCP/D2/11

TEL. NUMBER 電話號碼：2399 2209

FAX NUMBER 傳真機號碼：2782 0530

24 April 2024

Dear Sir/ Madam,

Leaflet on Increase of Statutory Holidays

From 2024, the first weekday after Christmas Day will be a newly added statutory holiday under the Employment Ordinance. Other relevant provisions in relation to the statutory holidays under the Employment Ordinance remain unchanged, including the arrangement of holiday, eligibility for holiday pay and pay rate, and restriction on pay in lieu of holiday.

Enclosed please find a copy of leaflet for reference. For details, please visit the Labour Department's homepage: www.labour.gov.hk/eng/news/EAO2021.htm.



Should you have any enquiries about this letter, please contact Ms Giselle CHUI at 2895 5954.

Yours faithfully,

(Cannis YAU)
for Commissioner for Labour

Enclosed : Leaflet